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Det mest hållbara huset är det som inte blir byggt. Men i takt med att vi bli fler behövs hus

och världen över ser varken husbyggande eller stadsbyggande ut att avstanna. Då är det näst

mest hållbara huset det som byggs med redan använda och utvunna resurser - mer återbruk

behövs i stadsutvecklingen!

Stadsutveckling är en levande och dynamisk process som dessutom i takt med

klimatutmaningen behöver avge ett mindre koldioxidavtryck. Det här är fastighetssektorn

och byggbranschen idag väl insatt i och nya metoder och material bidrar ständigt till att

minska det ekologiska fotavtrycket både sett till byggnaders uppförande och drift.

Cirkularitet är också här - som inom så många andra områden - en nyckel och återbruk av

material en viktig byggsten.

I egenskap av kommun som står inför mycket stadsutveckling har Nacka goda chanser att i

avtal och processer efterfråga hus och byggnader med så lågt klimatavtryck och höga

miljöambitioner som möjligt. Vi vill som ett led i detta höja kunskapen om cirkularitet i

byggandet där återbruk får ett värde och utsläpp ett pris genom att hitta incitament i

stadsbyggandet för detta. Att använda återbruk är både klimatsmart och kan i många lägen

också bidra till att en plats behåller delar av sin historia som ett inslag i den gestaltade

livsmiljön.

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att:

● Kommunen utreder hur cirkulärt byggande och återbruk kan bli en del av Nackas

stadsbyggnad genom framtagande av relevanta riktlinjer och krav i

stadsbyggnadsprocessen.
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